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§ 11 

Central avgiftshantering för förskola, fritidshem och 
fritidsklubb 
Yttrande till kommunstyrelsen 

Beslut 

1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på remissen till 

kommunstyrelsen. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Stadsledningskontoret har i samråd med utbildningsnämnden utarbetat 

ett förslag till central avgiftshantering för förskola, fritidshem och 

fritidsklubb. Förslaget innebär att avgiftshanteringen centraliseras i en 

enhet inom servicenämndens ansvarsområde. En förutsättning för att 

genomföra organisationsförändringen är att användningen av  

e-tjänster fortsätter att utvecklas. 

 

Förvaltningen anser att det är fördelaktigt för vårdnadshavaren med en 

enhet som hanterar alla relevanta avgifter och likvärdighet i 

handläggning utifrån en samlad specialistkompetens. Hänsyn behöver 

dock tas till att gränsdragningen av uppgifter blir tydlig mellan den 

nya enheten och andra förvaltningar. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 2 oktober 2013. 

Dnr 408-2013-1.5.1   

 
Förslag till beslut 

Abit Dundar m.fl. (FP) och Lars Svärd m.fl. (M) föreslog att nämnden 

skulle besluta enligt förvaltningens förslag. 

 

Eva Fagerhem m.fl. (S), Carita Stenbacka Tenezakis (V) med stöd av 

Jessica Jormtun m.fl. (MP) lade fram ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

Forts. nästa sida  
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Forts. § 11 

 
Reservation 

Eva Fagerhem m.fl. (S), Carita Stenbacka Tenezakis (V) och Jessica 

Jormtun m.fl. (MP) reserverade sig mot beslutet till förmån för eget 

förslag. 

 

”Nämnden avstyrker förslaget om centralisering av avgifts-

hanteringen, samt anför därutöver följande: 

 

Vi kan inte se några fördelar med att ytterligare avlöva 

stadsdelsnämnderna på uppgifter. Vi anser istället att 

stadsdelsnämnderna ska få utökat ansvar för olika kommunala 

verksamheter. Det finns dessutom, enligt vad förvaltningen skriver i 

ärendet, risk för att förslaget kan komma att innebära ökade kostnader 

för stadsdelsnämnden på samma sätt som när administrativa 

arbetsuppgifter tidigare flyttades från Stadsdelsnämnderna. Likaså 

finns det en risk för dubbelarbete.”. 

__________________ 


